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Versenyzői benyomások az első körök megtétele után 

Szombat délelőtt a másfél órás szabadedzéssel megkezdődött a nyirádi Autocross Európa-bajnokság 

hivatalos programja. Az első körök megtétele után magyar versenyzőket kérdeztünk első benyomásaikról, 

valamint a versennyel kapcsolatos célkitűzéseikről.    

 

Szabó Krisztián  Div 3JB 600 ccm / Honda CBR 

Tetszik a pálya, egyelőre még ugyan lassú, mert nem volt kikeményedve. Reménykedem benne, hogy jó 

verseny lesz, nagyon szeretnék nyerni. Előnyöm is van a hazai pálya miatt. Tavaly indultam itt először, de 

voltunk lent tesztelni a múlt héten. 

Kotán Péter Div 1 / Ford Focus 

Egész más világ, egész más szakág, hiszen az a murva, ahol mi rally-crosson megyünk, sokkal keményebb. 

Aszfaltra beállított autóval megyünk, ami nem rossz, de finomítani kell. Rally-cross gumijaink vannak, de 

Kárai Tomi felajánlotta, ha kell, ad murva gumit, de a fék miatt fel sem tudnánk tenni. Igazából nem is az a 

cél, hogy nagy csodát csináljunk, inkább  murvás tesztnek szánjuk, és, hogy egy jót autózzunk. Meglátjuk, 

hogy milyen eredmény lesz belőle. A rajtnál még előnyt jelenthet a rally-crossos gumi, később meg majd 

kiderül. Ebbe a világba 23 év után csöppentem bele és egyszeri alkalomról van szó.  

Kárai Tamás  Div 1./ Mitsubishi Lancer Evo VI 

Szeretném megnyerni a versenyt, remélem, hogy holnap este sikerül az elejében végezni. Nagyon jó a 

pálya, az autó is és én is megpróbálok a legjobban teljesíteni. Egy cseh Fábia (Fejfar) a legnagyobb 

ellenfelem, vele vagyok harcban a második helyért. 

Klenáncz Szabocs Div 3JB-600 ccm / Egyedi Suzuki 

Jó a pálya, az autó is jó, nem volt igazán semmi baj. Az elején a gumiválasztást kicsit elrontottuk, de aztán 

feltettük a nyitottabbakat és jobb lett a tapadás és a rajtom is jobban sikerült. Most nincs túl nagy célom, 

inkább csak edzésnek szánjuk. 

 

 


